
Protokoll Styrelsemöte
Tidaholms Brukshundklubb

Datum: 2020-09-06

Tid & Plats: 18:30-20:00     

Närvarande: Ordf.
V.Ordf.
Sekr.
Kassör
Ledarmöter

Suppl.

Catharina Rosénius Käll
Maria Rothzén
Jeanette Coltén Ferm
Elisabeth Pettersson
Viktoria Svensson
Clara Åkesson
Marie Nielsen
Susanne Lindberg

Anmält 
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§83

§84 Dagordningen:

§85

§86 Lästes upp och lades till handlingarna

§87

1)
x

2)

x

3)

x

4)

x

5)
x

6)
x

7)
x

x
x

8)

x

§88

Fråga från Distriktet ang. Distriktskatalogen. (IN20058)
Då flertalet klubbar inte skickar in uppdateringar och den då varit okomplett under flera år 
undrar distriktet om den längre behövs eller om man finner uppgifterna på andra medier.
Flera i styrelsen visste inte ens att den fanns och övriga fann info på andra ställen.
Jeanette återkopplar till Distriktet.

Lena Lycksell, Ulrika Larsson

Ordförande Catharina Rosénius Käll hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

Till protokolljusterare att jämte ordf. justera protokollet: Vicki Svensson

Föregående mötes protokoll:

Frågor:

Hyllor och förvaring till nya förrådet - köpa/ tillverka
Respektive Kommitté kollar vad som behövs och återkommer. Jeanette handla på Jula

Köpa in svart plastfolie för att tillverka siluetter att sätta på rutorna: 2-300kr
OK, Jeanette köper in och fixar siluetter

Beställa Vinyltryck med vår logotyp att sätta på glasdörren: 500kr.
OK men, Kolla med Thorsells Reklam vad dom tar. 

Ska vi isolera ”toadelen” och sätta upp väggskivor?
Susanne W hade isolering hemma vi kunde få. Skulle kolla hur mycket. Ev. komplettera vid 
behov.

Fråga från Rallykommittén ang. inköp av plast till nya uppsättningar skyltar, samt torkvinda 
och sträck för att kunna torka våta skyltar. Tot. Ca 1000kr
Styrelsen har tidigare sagt ok till detta.

Ersätta nederdel av glas i skjutpartiet med härdat glas? 5 rutor 2000kr inkl. arb. TGM 
Tidaholm.
Styrelsen eniga att vi ska byta, Jeanette meddelar Christer och kollar när han kan göra 
jobbet

Hur gör vi med Välkommenskylten? Jeanette har tagit fram ett förslag på text. Kollar med 
Thorsells om dom kan ta fram bokstäverna.
Förslag att komplettera med ett tryck även på baksidan om att komma ihåg att låsa 
bommen.
Även ett tryck med "Detta är en rökfri anläggning"

Rapporter:
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a) Kassör:

b) Utbildning

c) Tävling

d) Tjänstehund

e) Agility

f) Stugan

g) Köket

h) Plan

i) RUS

j) PR-info

k) Trivsel

l) Utställning

m) Draghund

n) Nosework

o) Rallylydnad

p) Övriga rapporter
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101.562,90 kr +27.761,66 kr
Ansökt om 25.000kr i anläggningsbidrag
Elis har varit i kontakt med Länsförsäkringar för att boka ett möte. 
Återkommer med tid.

En tidiagre planerad InOff agilitytävling har efter det att Förbundet tillåtit 
ersatts med en Officiell. Den 24 okt planerar vi att köra "Lilla 
Labbåsräjset" - Finns det några som är intresserade av att  sköta 
servering? Med fördel sälja hamburgare då vi kan stå utomhus.
Fredagskvällen 2 okt innan träningsdagen kommer klubben anordna KM 
i agility

Uppdat info om Covid-19--cs presidium- beslut- 20 juli

-

Skrivelser:

Webföreläsning Assistanshund Diabetes

Information till SBK Skaraborgsdistriktets klubbar och medlemmar

Kontaktlista SBK Skaraborg Distrikt år 2020

Skrivelse gällande Distriktskatalogen 2020

Aktuell information ang. flytt - 
Tömt containern på kartonger och packat upp köket, delar av kontoret och bokhyllan..
Catharina kollar med LW ang flytt av stege, hinder, grillplats & stenar.
Allfix flyttat från det gamla förrådet till containern.
Upptäckte när vi skulle tända Plan C att det bara fanns 1 timer som tänder både plan A & C 
samtidigt. Tid 60min.
Dubbel tändning inte ok, extra kostnader samt onödigt slitage på de gamla lamporna. 
Jeanette kollar med EJ´s.

Bordlagda frågor

Invigningsfest uppskjuten - skicka ut information till våra medlemmar ang. framfarten i 
flyttten och hälsa folk välkomna att besöka den nya anläggningen.

Ersätta trasig luftvärmepump - vi måste ha en gällande offert för att kunna söka extra 
anläggningsbidrag.
Vicky kollar med Krilles VVS occh Cathrina besöker ELON för en prisförfrågan.
Svar via Supertext till styrelsen: Krilles VVS - 24.500 kr inkl. montering. 5 års garanti.
ELON - 24.000kt - offert skickas till Elis.
Polarpumpen på nätet - 18.500 kr inkl. nedmontering samt montering, 5 års garanti.

Övriga frågor:
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Sekr. Jeanette Coltén Ferm

Vad har Tobias gjort? Vad har han för uppgifter kvar (antal h)?
Målat agilityskjulet, målat toabyssjan utvändigt, målat bommen. Har 48h kvar.

Toabyssjan, vad återstår? Roland har fixat ett tak med mestadels återvunnet mtrl som 
träbalkar till aluminiumtak. Inhandlat färg för att måla taket.
Invändig målning tak & väggar återstår.
Dra nya rör.

Panta Mera! Jeanette förklarar hur Panta Mera fungerar och vad vi får för varje säck!
Säcken måste innehålla minst 40% pantburkar och resten kan vara ickepant!
Lämnas på lastbryggan på ICA, 200kr/ säck sätts in på kontot.

Dåligt med luft i gräsklipparen. Kan vi köpa in en minikompressor med 12V konverterare för 
att kunna pumpa? Kostnad max 400kr
OK, Jeanette fixar.

Nästa möte:

20200924

Ordförande förklarade mötet avslutat kl. 20:30

Ordf. Catharina Rosénius Käll

Anslagstavla! Roland har tagit tillvara den gamla ramen med dörrar och satt på en 
plåtbaksida med Whiteboard. Placeras på gaveln på toabyssjan.

Närmaste förestående verksamhet:

KM agility 2 okt
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